
Sabatini: Popełniłem kilka błędów
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Walter Sabatini był przedwczoraj jednym z zaproszonych na

imprezę "Przyjaciele dzieci". Dyrektor sportowy Giallorossich udzielił też

krótkich wywiadów.

 

Sabatini dla tuttomercatoweb.com:

- Sprowadziłem do Romy wielu młodych ludzi. Popełniłem kilka błędów, jednak

zawsze miałem bardzo dużo szczęścia. Pozyskanie gracza to niewiele, trzeba potem

wprowadzić go do drużyny. Błędy zakupowe odkąd jestem dyrektorem sportowym?

W Rzymie jest wielka debata na temat młodych i na temat wydanych na nich

pieniędzy.

 

Sabatini dla calciomercato.it:

- Również ja popełniałem błędy, zwłaszcza w pierwszym sezonie w Romie. Na

szczęście popełniłem mniej błędów od innych. Dyrektor sportowy jest rolą o

częściowej odpowiedzialności: liczy się również otoczenie i trener, którzy muszą

uzupełnić ten kontekst.

 

Z kolei dla Gazzetta dello Sport, Sabatini potwierdził krótko, że był bliski

sprowadzenia 16-letniego talentu z Norwegii:

- Byliśmy bliscy pozyskania Odegaarda, zanim przeszedł do Realu Madryt.
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